
 
 

Vårt Söderslätts budget för Trelleborg kommun 2023 
Vårt Söderslätt vill verka för att göra Trelleborg till en attraktiv kommun att leva, bo och 
verka i. Därför vill vi bland annat satsa på en god skola, ett gott näringslivsklimat, ett aktivt 
kulturliv och en väl fungerande omsorg. 

Vårt Söderslätts budget tar avstamp i det partiprogram vi gick till val på 2022, med de 
prioriteringar på skola, vård, kultur och näringsliv som betonas där. Alla är medvetna om att 
bl.a. de omvärldsförutsättningar som gäller för 2023-2024 gör att det ekonomiska utrymmet är 
begränsat. Vi måste då prioritera det som är angeläget i stunden och skjuta på projekt som inte 
är tidskritiska. 

Vårt Söderslätt förstärker budgetramarna med 24 MSEK för offensiva satsningar och 
målsättningar i nämnderna. Detta finansieras genom omprioriteringar samt ett uttag av 
arrende från Trelleborg Hamn AB enligt vad som beskrivs nedan under finansiering.  

Bildningsnämndens budget ökas med 8 MSEK till 1310,5 MSEK 

Vårt Söderslätt tillför ytterligare 9 MSEK jämfört med styrets förslag för följande 
satsningar: 

• Ökad satsning på elevhälsan. 
• Behålla de mindre förskolorna och skolorna. 
• Satsning skolmåltider (frukost) i grundskolan. 

Kultur- och fritidsnämndens budget ökas med 6 MSEK till 175,8 MSEK 

Vårt Söderslätt tillför ytterligare 6 MSEK jämfört med styrets förslag för följande 
satsningar: 

• Mobil kulturskola på landsbygden. 
• Stöd till bildningsförbunden. 
• ”Musikbank”, instrument för kulturskolans elever. 
• Utveckling av Albäcksområdet 

Socialnämndens budget ökas med 8 MSEK till 1030,3 MSEK 

Vårt Söderslätt tillför ytterligare 8 MSEK jämfört med styrets förslag för följande 
satsningar: 

• Säkra kompetens/personal-försörjningen genom att skapa en attraktiv arbetsplats 
där personalen har inflytande över sin arbetssituation. 

• Ökad satsning på den personal som möter brukarna. 
• Ökat samarbete med vårdutbildningarna, både lokalt och regionalt. 
• Stöd till kvinnojouren. 



Arbetsmarknadsnämndens budget ökas med 2 MSEK till 102,3 MSEK 

Vårt Söderslätt vill skapa en näringslivsenhet, skild från arbetsmarknadsnämnden, som 
rapporterar direkt till kommunstyrelsen. Detta beräknas kosta ytterligare 2 MSEK under 
2023. 

Tekniska Servicenämndens och Samhällsbyggnadsnämndens budget lämnas 
oförändrad. 

Vårt Söderslätt ändrar inte budgetförslaget för dessa nämnder. 
För Tekniska servicenämnden har vi starka synpunkter på kostnader som relaterar till 
aktuell ringvägsdragning och evakueringsväg/hamninfart. Detta påverkar dock inte 
budget eftersom det i första hand utgörs av investeringar. 

Finansiering 

Som en del av finansieringen föreslår Vårt Söderslätt att Trelleborgs Hamn AB framöver 
betalar ett årligt arrende för den kommunala marken på 12 MSEK, i likhet med vad t.ex. 
Ystad tar ut av hamnen där. Arrendet ska gälla den mark som tidigare köpts in av 
kommunen från hamnen och som nu arrenderas ut för ett väsentligt lägre belopp. I 
beloppet ingår också kapitalkostnader, skötselkostnader för alla de fastigheter som 
införskaffats av kommunen för framtida användning i hamnbolagets verksamhet. 
 
Avskaffa projektkontor Kuststad 2025 från och med Q2 2023 3 MSEK 
Avsluta subventionering av Engelska Skolan efter HT 2022 2 MSEK 
Organisationsöversyn KLF 2 MSEK 
Minskade oförutsedda utgifter KS 5 MSEK 
Arrende från Trelleborgs hamn till kommunen 12 MSEK 
TOTALT 24 MSEK 
 

Investeringsbudget 

Vårt Söderslätt vill göra omdisponeringar i investeringsbudgeten. Att den påbörjade 
renoveringen och tillbyggnaden av Axel Ebbes konsthall avbryts är inte acceptabelt. Vi 
vill även att investeringar kring östlig hamninfart och BCT avbryts. 

• Ringväg/BCT och markinköp kopplat till detta stryks. 
• Inköp av vätgasfordon stryks. 
• Strand Västra Sjöstaden flyttas fram 1-2 år 

 
• Arbetet med ringväg enligt Vårt Söderslättsförslag inleds under 2023. 
• Utveckling av den västliga hamninfarten enligt avsiktsförklaring med Trafikverket 

inleds så snart som möjligt. 
• Arbetet med Axel Ebbes konsthall kan inte skjutas på framtiden. Den planerade 

investeringen 2023 görs som ursprungligen planerats 
• Armaturbyte till LED genomförs under 2023 
• Mätutrustning för att mäta luftkvalitet i centrum byggs ut och placeras för att ta 

hänsyn till den nya placeringen av färjelägen. 


